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Protokół nr XXIV/2020 
z sesji Rady Powiatu w Nysie  

z dnia 4 grudnia 2020 r.  

 

Obrady rozpoczęto 4 grudnia 2020 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 11:10 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 24 radnych. 

Obecni: 

1. Jolanta Barska 

2. Czesław Biłobran 

3. Piotr Bobak 

4. Grażyna Bortniczuk 

5. Joanna Burska 

6. Jacek Chwalenia 

7. Adam Fujarczuk 

8. Tomasz Jazienicki 

9. Henryk Kamiński 

10. Zbigniew Karnaś 

11. Danuta Korzeniowska 

12. Andrzej Kruczkiewicz 

13. Bożena Lewińska 

14. Teresa Nosal 

15. Daniel Palimąka 

16. Kazimierz Rozumek 

17. Grzegorz Samborski 

18. Paweł Szymkowicz 

19. Piotr Woźniak 

20. Bogdan Wyczałkowski 

21. Damian Wylężek 

22. Janusz Zapiór 

23. Anna Ziółkowska-Woźny 

24. Maria Żukowska-Jacykowska. 

Nieobecny : 

1. Janusz Jaskot   

1. Sprawy organizacyjne, 
 
Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad radni uczcili minutą ciszy pamięć o zmarłej 
Teresie Sordyl - radnej Powiatu Nyskiego I kadencji 1998-2002.  
 
a) otwarcie posiedzenia, 
 
Przewodniczący Rady– B. Wyczałkowski otworzył XXIV sesję Rady Powiatu w Nysie, która odbyła 
się w trybie zdalnym.  
 
b) stwierdzenie kworum, 
 
Przewodniczący Rady oznajmił, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 22 radnych,  co wobec 
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ustawowego składu Rady, wynoszącego 25 osób stanowi kworum niezbędne do uznania obrad za 
prawomocne (lista obecności - załącznik nr 1). 
 
Porządek sesji przedstawiał się następująco: 
 
1. Sprawy organizacyjne,  

a) otwarcie posiedzenia,  
b) stwierdzenie kworum,  
c) przyjęcie protokołu z XXII sesji,  
d) przyjęcie protokołu z XXIII sesji,  

 
2. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu,  
 
3. Interpelacje i zapytania radnych,  
 
4. Przedstawienie projektu budżetu Powiatu Nyskiego na 2021 r. oraz planowanych inwestycji,  

a) przedstawienie projektu budżetu oraz planowanych inwestycji,  

b) dyskusja,  
 
5. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r.,  

b) uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Nyskiego z organizacjami pozarządowymi  
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”,  

c) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2020 r.  
d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2036.  

 
6. Wolne wnioski.  
 
7. Zamknięcie obrad.  
 
1 c) przyjęcie protokołu z XXII sesji, 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z XXII sesji,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej 
Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Daniel Palimąka, Kazimierz Rozumek, Grzegorz Samborski, 
Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
BRAK GŁOSU (3) 
Teresa Nosal, Paweł Szymkowicz, Piotr Woźniak 
NIEOBECNI (3) 
Janusz Jaskot, Danuta Korzeniowska, Maria Żukowska-Jacykowska. 
 
1 d) przyjęcie protokołu z XXIII sesji, 
 
Głosowano w sprawie: 
przyjęcie protokołu z XXIII sesji,.  
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Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek Chwalenia, Adam Fujarczuk, Tomasz 
Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Daniel 
Palimąka, Kazimierz Rozumek, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, 
Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
BRAK GŁOSU (4) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Teresa Nosal, Piotr Woźniak 
NIEOBECNI (3) 
Janusz Jaskot, Danuta Korzeniowska, Maria Żukowska-Jacykowska 
 
2. Sprawozdanie z działalności międzysesyjnej Zarządu (załącznik nr 2), 
 
W tej części posiedzenia nikt z radnych nie zabrał głosu. 
 
3. Interpelacje i zapytania radnych, 
 
Radny Daniel Palimąka oraz radna Bożena Lewińska zgłosiła interpelację dotyczącą finansowania 
przez Powiat Nyski zakupu aparatu do separacji osocza dla podstacji krwiodawstwa w Nysie 
(załącznik nr 3). 
 
Radni Daniel Palimąka, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Paweł Szymkowicz, Grzegorz Samborski 
złożyli interpelację w sprawie opracowania i przedłożenia apelu Rady Powiatu wyrażającego 
sprzeciw wobec działań Wojewody Opolskiego i Ministra Zdrowia (załącznik nr 4). 
 
Radna Jolanta Barska oznajmiła, że wczoraj ukazała się informacja, że w 2021 r. ponownie będzie 
realizowany  program „Asystent osoby niepełnosprawnej”.  Dodała, że w 2020 r. Powiat Nyski  
po raz pierwszy uczestniczył w tym programie. Złożony przez Powiat wniosek opiewał na kwotę 
268.00 zł. Zdaniem radnej ze względu na duże zapotrzebowanie należałoby na rok 2021 
wnioskować o znacznie większą kwotę. Dla porównania podała, że Powiat Prudnicki, który jest 
znacznie mniejszy wnioskował o 360.000 zł. Podsumowując zaapelowała do Starosty, aby 
dokładnie rozeznać potrzeby w tym zakresie i wystąpić wnioskiem, który zabezpieczy potrzeby 
osób, które chciałyby z tego programu skorzystać. 
 
Radny Paweł Szymkowicz przypomniał, że na ubiegłej sesji pytał o kwestię wyrażenia przez 
Zarząd opinii dotyczącej przebudowy skrzyżowania drogi krajowej i powiatowej  
(ul. Wyszyńskiego) w Głuchołazach. Wówczas nikt z Zarządu nie był w stanie sprecyzować czego 
to miało dokładnie dotyczyć. W związku z tym ponownie poprosił o udzielenie odpowiedzi jak ta 
przebudowa będzie wyglądała, co jest tam planowane. 
 
Radny Grzegorz Samborski oznajmił, że z tego co się dowiedział dziś rano, dostępne są środki  
w PFRON w Opolu. W związku z tym apeluje do Zarządu i do Starosty, aby sprawdzić czy 
faktycznie tak jest. Jeśli tak, to prosi, aby złożyć zapotrzebowanie na budowę windy w Muzeum 
Powiatowym w Nysie. Dodał, że nie chciałby, aby dokumentacja, którą mamy przepadła. 
Stwierdził, że gdyby faktycznie były na to środki to cześć mógłby dołożyć Marszałek 
Województwa, część Starosta i za ok. 450.000 zł udałoby się tę windę zrealizować w przyszłym 
roku budżetowym. 
 
Starosta Nyski – A. Kruczkiewicz odnosząc się do interpelacji radnych D. Palimąki  
i Bożeny Lewińskiej w sprawie zakupu urządzenia do separacji osocza dla stacji krwiodawstwa  



4 

 

w Nysie odparł, że zostanie przeprowadzone rozeznanie, co do kosztów takiego zakupu. Dodał, że 
jest w stałym kontakcie ze stacja krwiodawstwa w Opolu. Dodał również, że Starostwo dysponuje  
odpowiednim autem i rozważają możliwość dowożenia dwa razy w tygodniu do Opola  
i z powrotem osób (ozdrowieńców), które chciałyby oddać osocze. Dodał, że Zarząd jest otwarty  
i poinformuje o decyzjach w tej sprawie.  
 
Odnosząc się do wniosku Pani J. Barskiej w sprawie programu „Asystent osoby niepełnosprawnej” 
zapewnił, że sprawdzi dlaczego wnioskowaliśmy o tak małą kwotę. Dodał, że być może wynikało 
to z tego, że uczestniczyliśmy w tym programie po raz pierwszy. Zapewnił, że na pewno 
przystąpimy do niego w przyszłym roku. Dodał, że o szczegółach poinformuje w stosownym 
czasie.  
 
Odnośnie wniosku radnego G. Samborskiego zapewnił, że informacja o dostępności środków  
w PFRON zostanie sprawdzona. Jeżeli się okaże, że faktycznie one są, i będą mogły być 
wykorzystane na budowę windy, to osobiście we wtorek  złoży w PFRON stosowny wniosek.  
 
4. Przedstawienie projektu budżetu Powiatu Nyskiego na 2021 r. oraz planowanych 
     inwestycji, 
 
a) przedstawienie projektu budżetu oraz planowanych inwestycji, 
 
Skarbnik Powiatu – Bogusława Stankiewicz przedstawiła i omówiła projekt budżetu Powiatu 
nyskiego na 2021 rok oraz planowane inwestycje (załącznik nr 5. i nr 6).  
 
b) dyskusja, 
 
Radny Daniel Palimąka zaapelował do Starosty i Zarządu o to, aby w projekcie budżetu na 
przyszły rok znalazły się środki na opracowania projektu przebudowy ulicy Długosza w Nysie 
oraz dokumentację i ewentualnie realizację I etapu przebudowy ulicy Mazowieckiej w Nysie.  
Następnie zwracając się do Skarbnika Powiatu poinformował, że jeśli Rząd nie zablokuje 
„funduszu odbudowy” to środki z tego funduszu będą do wykorzystania na początku przyszłego 
roku. Będą to potężne pieniądze dla Województwa Opolskiego do podziału. Trzeba będzie je 
wykorzystać i rozliczyć w ciągu półtora roku. Dlatego trzeba być na taką ewentualność 
przygotowanym.  
 
Radny Czesław Biłobran stwierdził m.in., że musimy sobie zdać sprawę z tego w jakich czasach 
żyjemy i co nas może czekać. Może się okazać, że wiosną będzie kolejna fala pandemii. Co prawda 
w mediach pojawiają się informacje, że sytuacja się poprawia, że będziemy wszyscy zaszczepieni, 
ale jest to bzdura, bo technicznie nie jesteśmy w stanie tego wykonać. Nie ma nawet jeszcze 
szczepionki. Dodał, że słyszy o inwestycjach w Muzeum, kolejnych inwestycjach na drogach,  
a powinniśmy się przygotować na trudny czas. Jeśli chodzi o nasze dochody to jest to duża 
niewiadoma. Ekonomiści mówią dziś o tym wprost. 
Kontynuując radny zwrócił uwagę, że z powodu pandemii nasza młodzież ma spore ubytki  
w nauce, wynikające ze zdalnego nauczania. W związku z tym, apeluje o wsparcie finansowe 
naszej oświaty, aby z chwilą kiedy uczniowie powrócą do normalnej nauki, można było 
sfinansować dla nich dodatkowe zajęcia.  
Radny zwrócił też uwagę na to, że nie wiemy jaka będzie sytuacja naszych placówek medycznych, 
tj.  ZOZ w Nysie i SP ZOZ ZOZ w Głuchołazach. Zdaniem radnego, musimy docisnąć pasa, 
przetrzymać trochę wydatkowanie środków i zobaczyć jak się sytuacja rozwinie. Dodał również, 
że nie możemy się też zadłużać nadmiernie, gdyż niepewna jest też sytuacja w oświacie,  
w transporcie publicznym. Dlatego też nakładanie teraz na Zarząd nowych obowiązków jest 
nieroztropne. Radni powinni powstrzymać swoje zapędy.  
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Starosta – A. Kruczkiewicz odparł, że ma nadzieję, że uda się przeznaczyć dla młodzieży jakieś 
środki na dodatkowe zajęcia. Jeśli chodzi o sprawy inwestycyjne stwierdził, że na chwilę obecną 
„wisimy trochę w powietrzu”, czekając na pewne decyzje z góry. Złożono wnioski do Rządowego 
Programu Inwestycji Lokalnych na budowę Domu Dziecka, Centrum Przesiadkowe i inne 
inwestycje. Rozstrzygnięcia miały zapaść do końca roku. W tej chwili cały czas na to czekamy. 
Dodał, że jeśli te rozstrzygnięcia zapadną, to jest w stanie wystąpić o zwołanie sesji 
nadzwyczajnej, aby poinformować radnych o tym, jakimi środkami będziemy dysponować.  
   
Wicestarosta – Damian Nowakowski odniósł się następnie do pytania radnego P. Szymkowicza 
zgłoszonego w poprzedniej części sesji. Poinformował, że GDDKiA  w dniu 24 września zwróciła 
się do Zarządu Powiatu o wyrażenie opinii w związku z inwestycją na drodze krajowej nr 40  
w Głuchołazach. Decyzja ze strony Zarządu Powiatu była pozytywna. Przy okazji Zarząd zwrócił 
się do Dyrekcji Dróg Krajowych o to, by w swoim projekcie przebudowy, uwzględnili przebudowę 
skrzyżowania ulic: Wyszyńskiego i Grunwaldzkiej. Dodał, że z tego co mu wiadomo, 
to skrzyżowanie to nie będzie jednak realizowane.  
 
5. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
a) zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 
środki finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych                           
w 2020 r. (załącznik nr 7), 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Adam 
Fujarczuk, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena 
Lewińska, Daniel Palimąka, Kazimierz Rozumek, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz, Bogdan 
Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Jacek Chwalenia, Teresa Nosal, Piotr Woźniak 
 
NIEOBECNI (3) 
Janusz Jaskot, Danuta Korzeniowska, Maria Żukowska-Jacykowska 
 
Radna Maria Żuowska – Jacykowska o raz radna Danuta Korzeniowska zgłosiły, że są obecne, 
natomiast ze względów technicznych nie mogą wziąć udziału w głosowaniu.  
 
Wobec powyższego Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o reasumpcję głosowania. Oznajmił,                 
że jeśli w kolejnym głosowaniu problem będzie się powtarzał, to poprosi ww. radne o oddanie 
głosu w formie ustnej.  
 
Głosowano w sprawie: 
wniosek o reasumpcję głosowania.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej 
Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł 
Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
 
Danuta Korzeniowska - „za” (głos oddany w formie ustnej), Maria Żukowska-Jacykowska – „za” 
(głos oddany w formie ustnej). 
 
BRAK GŁOSU (2) Kazimierz Rozumek, Piotr Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) Janusz Jaskot,  
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki 
finansowe Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2020 .(reasumpcja).  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Adam 
Fujarczuk, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena 
Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz, Bogdan 
Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
 

Danuta Korzeniowska - „za” (głos oddany w formie ustnej), Maria Żukowska-Jacykowska – „za” 
(głos oddany w formie ustnej). 
 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Chwalenia 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kazimierz Rozumek, Piotr Woźniak 
 

NIEOBECNI (1) 
Janusz Jaskot,  
 

b) uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Nyskiego z organizacjami pozarządowymi                
i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021” 
(załącznik nr 8), 
 

Głosowano w sprawie: 
uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Nyskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2021”,.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA (22) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Jacek 
Chwalenia, Adam Fujarczuk, Tomasz Jazienicki, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej 
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Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa Nosal, Daniel Palimąka, Grzegorz Samborski, Paweł 
Szymkowicz, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-Woźny 
 

Danuta Korzeniowska „za” (głos oddany w formie ustnej), Maria Żukowska-Jacykowska – „za” 
(głos oddany w formie ustnej). 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kazimierz Rozumek, Piotr Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Jaskot. 
 
c) zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2020 r. (załącznik nr 9) 
 
Skarbnik - Bogusława Stankiewicz oznajmiła, że po przekazaniu materiałów dla radnych 
Wojewoda zwiększył dla Powiatu Nyskiego dotacje majątkowe. W związku z tym załącznik 
majątkowy, który radni mają w materiałach będzie uzupełniony o 360.000 zł dotacji dla zoz-ów.   
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany budżetu Powiatu Nyskiego na 2020 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Adam 
Fujarczuk, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa 
Nosal, Daniel Palimąka, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór, Anna Ziółkowska-
Woźny 
 

Danuta Korzeniowska „za” (głos oddany w formie ustnej), Maria Żukowska-Jacykowska – „za” 
(głos oddany w formie ustnej). 
 
PRZECIW (3) 
Tomasz Jazienicki, Grzegorz Samborski, Paweł Szymkowicz 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Chwalenia 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Kazimierz Rozumek, Piotr Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Jaskot.  
 
d) zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2036 (załącznik nr 10). 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2020-2036. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Jolanta Barska, Czesław Biłobran, Piotr Bobak, Grażyna Bortniczuk, Joanna Burska, Adam 
Fujarczuk, Henryk Kamiński, Zbigniew Karnaś, Andrzej Kruczkiewicz, Bożena Lewińska, Teresa 
Nosal, Daniel Palimąka, Bogdan Wyczałkowski, Damian Wylężek, Janusz Zapiór 
 
Danuta Korzeniowska „za” (głos oddany w formie ustnej), Maria Żukowska-Jacykowska – „za” 
(głos oddany w formie ustnej). 
 
PRZECIW (3) 
Tomasz Jazienicki, Grzegorz Samborski, Anna Ziółkowska-Woźny 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Jacek Chwalenia 
 
BRAK GŁOSU (3) 
Kazimierz Rozumek, Paweł Szymkowicz, Piotr Woźniak 
 
NIEOBECNI (1) 
Janusz Jaskot.  
 
6. Wolne wnioski. 
 
Radny -  Damian Wylężek zabierając głos podziękował Zarządowi za dotrzymanie słowa, dzięki 
czemu droga z Kamiennika w kierunku Nysy pięknieje. Dodał, że jeśli ta droga dotrze do Grądów, 
czyli połączy się z gminą Otmuchów, to radość w jego sercu pozostanie na zawsze.. 
  
W dalszej kolejności chęć zabrania głosu zgłosił radny Paweł Szymkowicz.  
 
Przewodniczący Rady udzielił mu głosu, jednak radny ze względów technicznych nie był w stanie 
się połączyć.  
 
7. Zamknięcie obrad. 
 
Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad, Przewodniczący – B. Wyczałkowski zamknął XXIV sesję 
Rady Powiatu w Nysie.  

  

 

Protokołował:          

 Zenon Wiszniewski 

 


